
 

 

 

 

 

 

 

 

 
KLASA: 025-01/22-01/1 
URBROJ: 2103-64-01-22-23 
Bjelovar, 7. listopada 2022. 
 

ZAPISNIK 
s 14. sjednice Školskog odbora 

 
Početak sjednice: 18:30 
Prisutni: Sanjin Milošević, Željkica Crnković, Žaklina Marčinković Ambrozić i Dario Obran 
Odsutni: 
Ostali prisutni: Vladimir Štefanec, prof .ravnatelj  
Zapisničar: Ivanka Cesar 
Mjesto održavanja: Ured ravnatelja 
 
 
DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 12. i 13. sjednice Školskog odbora 

2. Odabir ponude za osiguranje učenika 

3. Davanje prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa 

4. Izvješće o godišnjoj realizaciji izvanučioničke nastave u školskoj godini 2021./2022. 

5. Izvješće o radu Škole u školskoj godini 2021./2022. 

6. Donošenje Kurikuluma i Godišnjeg plana i programa rada škole za školsku godinu 

2022./2023. 

7. Donošenje odluke o provedbi izvanučioničke nastave sukladno Školskom kurikulumu i 

Godišnjem planu i programu rada Škole za školsku godinu 2022./2023.  

8. Donošenje Pravila za upravljanje dokumentiranim gradivom Ekonomske i birotehničke škole 

Bjelovar  

9. Razno 

 
 
                Predsjednica je pozdravila sve nazočne i pročitala dnevni red. Izmjena i nadopuna nije bilo te je 
dnevni red jednoglasno usvojen. 
 

Ad 1. 
               Predsjednica je otvorila prvu točku dnevnog reda Usvajanje zapisnika s 12. i 13. sjednice Školskog 
odbora, svi članovi Školskog odbora dobili su na e-mail zapisnike. Predsjednica je pročitala zapisnike. Pitanja i 
prijedloga nije bilo  te su jednoglasno usvojeni. 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
Poljana dr. Franje Tuđmana 9 

43000 Bjelovar 
tel: 043/ 277-029   244-029   fax: 277-028 

e-mail: ebb-tajnistvo@bj.t-com.hr 
https://ekonomska-birotehnicka-skola-bj.hr/ 

OIB 28752247653 

mailto:ebb-tajnistvo@bj.t-com.hr
http://www.ekonomska-skola-bjelovar.biz.hr/


Ad 2. 
              Predsjednica otvara dugu točku dnevnog reda Odabir ponude za osiguranje učenika i daje riječ 
ravnatelju Škole. Isti je upoznao članove Školskog odbora o pristiglim ponudama za osiguranje učenika. Škola 
je zaprimila tri ponude za osiguranje učenika. 

- Euroherc osiguranje 
- Croatia osiguranje 
- Grawe osiguranje. 

 
            Ravnatelj Škole ističe da su sve ponude  podjednake te da nema nekih većih razlika u ponudama. 
Predlaže Euroherc osiguranje za ovu školsku godinu jer je škola zadnjih godina surađivala s njima, a i bili su 
korektni i nije do sada bili nekih problema. Bili su i sponzori za Ljetopis. 
Pitanja i prijedloga nije bilo. 
 

ZAKLUČAK. Školski odbor je jednoglasno prihvatio prijedlog Ravnatelja da se učenici za ovu Školsku   
godinu   osiguraju kod Euroherc osiguranja. 

 
 

Ad 3. 
 

            Predsjednica Školskog odbora otvara treću točku dnevnog reda Davanje prethodne suglasnosti za 
zasnivanje radnog odnosa i daje riječ ravnatelju Škole. 
 
Ravnatelj  upoznaje članove Školskog odbora da je bio   raspisan natječaj za nastavnike sociologije, 
informatike, matematike i ekonomske grupu predmeta. 
 
 Matematika –  prijavu je podnijela samo Emina Kušec. 
Sociologija – prijavu je podnijela Rajka Marković  i Ivana Pintar Kudeljnjak 
Informatika – prijavu je podnijela Katarina Kozić 
Ekonomska grupa predmeta – prijavu su podnijele: Kristina Čavić, Maja Patačko, Ivana Pinter Kudeljnjak i 
Katarina Pranjić.  
Na prijedlog Povjerenstva za zapošljavanje ravnatelj  je zatražio prethodnu suglasnost da se sklopi Ugovor o 
radu sa sljedećim kandidatima: 
 
Matematika – Emina Kušec 
Sociologija – Rajka Marković 
Informatika- Katarina Kozić 
Ekonomska grupa predmeta – Kristina Čavić 
 
Pitanja i prijedloga nije bilo. 
 
ZAKLJUČAK: Školski odbor je jednoglasno dao  prethodnu suglasnost da se sklopi Ugovor s Eminom Kušec, 
Rajkom Marković, Katarinom Kozić i Kristinom Čavić 
 

             Ad 4. 
                Predsjednica školskog odbora otvara četvrtu točku dnevnog reda Izvješće o godišnjoj realizaciji 
izvanučioničke nastave i daje riječ ravnatelju Škole. 
 
Ravnatelj  je upoznao članove Školskog odbora sa Izvještajem koji se nalazi u prilogu ovoga zapisnika. 
Pitanja i prijedloga nije bilo. 
 
ZAKLJUČAK: Školski odbor je jednoglasno usvojio Izvješće o godišnjoj realizaciji izvanučioničke nastave za 
2021/22. školsku godinu. 
 



         Ad 5. 
                 Predsjednica je otvorila petu točku dnevnog reda Izvješće o radu Škole u školskoj godini 2021/22., 
te je konstatirala da su članovi Školskog odbora dobili Izvještaj e-mailom te ga nije potrebno čitati. 
Pitanja i prijedloga nije bilo. 
 
ZAKLJUČAK: Školski odbor je jednoglasno prihvatio Izvješće o radu Škole u školskoj godini 2021/22. 
 
 

    Ad 6. 
                 Predsjednica Školskog odbora otvara šestu točku dnevnog reda Donošenje Kurikuluma i Godišnjeg 
plana i programa rada škole za školsku godinu 2022/23. Svi članovi Školskog odbora  dobili su e mailom  
Kurikulum i Godišnji program rada.  
Pitanja i prijedloga nije bilo  te je Školski odbor donio 
 
ZAKLUČAK: Jednoglasno se usvaja Kurikulum i Godišnji program rada za školsku godinu 2022/23. 

 
 

Ad 7. 
                   Predsjednica Školskog odbora otvara sedmu točku dnevnog reda Donošenje odluke o provedbi 
izvanučioničke  nastave sukladno Školskom kurikulumu i Godišnjem planu i programu rada škole za 2022/23. 
školsku godinu i daje riječ ravnatelju Škole. 
Ravnatelj konstatira da su članovi Školskog odbora upoznati s izvanučioničkom nastavom za sljedeću školsku 
godine te predlaže da donesu odluku o istom. 
Pitanja i prijedloga nije bilo 
 
ZAKLJUČAK: Školski odbor je jednoglasno donio Odluku o provedbi izvanučioničke nastave  sukladno 
Školskom kurikulumu i Godišnjem planu i programu rada škole za školsku godinu 2022/23. 
 
 

Ad 8. 
Predsjednica Školskog odbora otvara osmu točku dnevnog reda Donošenje Pravila za upravljanje 
dokumentiranim gradivom Ekonomske i birotehničke škole Bjelovar i upoznaje članove sa istim. 
Pitanja i prijedloga nije bilo te Školski odbor donosi 
 
ZAKLJUČAK: Jednoglasno se usvajaju Pravila za upravljanje dokumentiranim gradivom Ekonomske i 
birotehničke škole Bjelovar. 
 

Ad 9. 
                  Pod devetom točkom Razno ravnatelj Škole upoznaje članove Školskog odbora, sukladno Zakonu o 
strukovnom obrazovanju  tko je izabran za članove Povjerenstva za kvalitetu. 
 

- Predsjednik Povjerenstva - ravnatelj Vladimir Štefanec 
- Predstavnik nastavničkog vijeća – Nikolina Stanivuković Medak 
- Predstavnik polaznika – Vanesa Babec učenica 3d razreda 
- Predstavnik roditelja Marina Baranašić 
- Predstavnik dionika na prijedlog osnivača - nitko nije imenovan. 

 
Pitanja i prijedloga nije bilo. 

 
ZAKLJUČAK: Školski odbor se jednoglasno prihvatio članove Povjerenstva za kvalitetu 
 
           Ravnatelj upoznaje članove Školsko odbora da se izdavanje duplikata svjedodžbe naplaćuje 50,00 kuna 
te predlaže da se poveća na 10 EUR-a. 



 
ZAKLJUČAK: Školski odbor je jednoglasno predložio da se za izdavanje duplikata svjedodžbe naplaćuje 10 
EUR-a od 01. 01. 2023. godine. 
 
           Predsjednica Školskog odbora je predložila da se poveća  najam stana u Niskoj ulici te da se taj 
prijedlog stavi na dnevni red na sljedećoj sjednici Školskog odbora. 
 
         ZAKLJUČAK: Školski odbor je jednoglasno je prihvatio da se o cijeni najma stana raspravlja na sljedećoj 
sjednici Školskog odbora. 
 

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo te je predsjednica zahvalila svima na sudjelovanju na 
sjednici Školskog odbora. 

 
 

 Sjednica je završila u 19,30 sati 
 
 
 
          Zapisničar:                                                                                     Predsjednica Školskog odbora 
 
      ______________________                   __________________ 
          Ivanka Cesar                                                   Željkica Crnković, prof.                                                                   


